
 
 
 
 
ENKEL FRÅGA (M) – Investeringsstöd  
Till regionstyrelsens ordförande Eva Lindberg 
 
På det senaste regionstyrelsesammanträdet den 19 maj så svarar regionstyrelsens 
ordförande på fråga från oss moderater om huruvida de 4,8 miljoner kronor som 
regionstyrelsen beviljade till Järvsö Klätterpark AB att; ”Det här har ingenting med politiken i 
Ljusdal att göra.”. 
 
I en artikel i HelaHälsingland publicerad den 26 maj uttalar sig kommunstyrelsens 
ordförande i Ljusdal att han tack vare att man kan bära olika ”hattar” inom politiken enligt 
följande; ”Tack vare det har jag kunnat påverka andra politiker att skjuta till 
mångmiljonbelopp till verksamheter i kommunen.” Och syftar då på de 4,8 miljoner som 
Region Gävleborg beviljat företaget i Järvsö. 
De två uttalandena från regionstyrelsens ordförande här i regionen, och kommunstyrelsens 
ordförande i Ljusdal beskriver ju två olika verkligheter. 
 
Min fråga till regionstyrelsens ordförande blir därför; 

 Vem ska jag tro på, dig, eller kommunstyrelsens ordförande i Ljusdal?  
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